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Fråga till kommunfullmäktige 

Vad händer med projekt Drivbänk? 

Vid arbetsmarknadsnämndens senaste sammanträde den 15 februari behandlades 
frågan om projekt Drivbänk. Drivbänk är en arbetsmarknadsinsats för 
arbetssökande personer som nu har förlorat sin finansiering från 
Samordningsförbundets Centrala Östergötland (SCÖ) på grund av att en ny 
projektansökan har avslagits. Svaret på frågan blev att - ”vi jobbar på det”.  

Vi kristdemokrater har respekt för att alla svar inte kan finnas på plats ännu, men 
likväl vill vi uttrycka vår oro för att projekt Drivbänk inte lever vidare. Vi menar att 
den här typen av insatser kräver kontinuitet och långsiktighet för att vara 
verkningsfull. Vi känner också att möjligheten att uppfylla ett av nämndens 
strategiska utvecklingsuppdrag nämligen; ”Arbetsmarknadsnämnden och social 
och omsorgsnämnden ska vidta åtgärder för att öka antalet sysselsättningsplatser 
för de individer som står lång ifrån arbetsmarknaden” blir svårare då projekt 
Drivbänk nu förlorat sin finansiering. Läggs projektet Drivbänk ner, ser vi att det i 
hög grad påverkar möjligheten till måluppfyllnad, men i första hand försvårar en 
nedläggning möjligheterna för ett tiotal personer i vår kommun att komma 
närmare den reguljära arbetsmarknaden. 

Mot bakgrund av ovanstående vill vi få svar på: 

• Kommer Linköpings kommun skyndsamt agera för att ”ta hem” 
finansieringen, som tidigare utgjordes av projektmedel för att inte 
målgruppen ska blir drabbad?  

• Vad händer för närvarande med de personer som arbetar i projekt 
Drivbänk? 
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